
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 06 / 2022

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 25 - julio - 2022

Hora inicio / fin 20:00 h. - 20:30

Lugar Tenencia Alcaldía Sur

         ASISTENTES:

 PRESIDENTA 

Dña. PATRICIA PUERTA BARBERÁ

VICEPRESIDENTA

Dña. Mº JESÚS GARRIDO MOYA

VOCALES

Concejala designada por Grupos Políticos

Dña. M.ª ISABEL GRANERO MOYA Grupo Político PSOE

Vecinos designados por Grupos Políticos

D. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grupo Político PSOE

Personas designadas por Alcaldía

Dña. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Representantes de asociaciones de vecinos. 

D. ALBERTO RAMOS RENAU AAVV. SAN JAIME

D. JOSÉ OSCAR SÁNCHEZ RAMOS AAVV LA ADUANA

Representantes de las AMPA

D. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA  CEIP  ANTONIO  ARMELLES 
DOMENECH
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SECRETARIA

Dª. ELISABETH BREVA ALMERICH 

EXCUSAN ASISTENCIA

 D. Manel Josep Estrada Melià  

 NO ASISTEN:

 D. Miguel Angel Guillamón Naches

 D. José L. Gómez Sánchez

 Dña. Estefanía García Gómez

 Dña. Isabel Cebrian Gómez

Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta correspondiente a la sesión ordinaria de la 
Junta de Distrito Sur de fecha 30 de mayo de 2022

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.

En  la  Tenencia  de  Alcaldía  Sur,  en  la  calle  Ricardo  Catalá,  esquina  Joaquín 
Marqués, siendo las 20:00 del día 25 de julio dos mil veintidós, bajo la presidencia del Ilma. 
Señora  Teniente  de  Alcalde,  Doña  Patricia  Puerta  Barberá,  se  reúnen  los  señores  y 
señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria de la Junta Municipal de 
Distrito SUR , con mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta para dar fe del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día 
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1º.-  APROBACIÓN,  SI  PROCEDE,  DEL ACTA  CORRESPONDIENTE A LA 
SESIÓN ORDINARIA DE LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 30 DE 
MAYO DE 2022 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión ordinaria, celebrada el 
día 30 de mayo de 2022 por unanimidad se acuerda aprobarla. 

2º.- INFORME DE LA PRESIDENTA

 La  Sra.  Presidenta  informa de  las  respuestas  comunicadas  por  los  distintos 
departamentos:

  SALUD PÚBLICA

  

     AA.VV. SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

En relación a la  NRI de fecha 1 de abril  de 2022,  en la que se traslada la 
solicitud realizada en la sesión ordinaria celebrada por el Consejo Municipal del Distrito 
Sur el pasado 29 de marzo de 2022 en la que se advierte la presencia de roedores en el 
Grupo Roquetes, se comunica que:

Desde la Unidad de Salud Pública se pasó aviso a la empresa de desratización y 
desinsectación  GPM  para  la  realización  de  los  tratamientos  pertinentes  y  solicitando 
informe de las actuaciones realizadas.

En fecha 30 de mayo de 2022 se recibe informe de la empresa adjudicataria de 
tratamiento  de  plagas  indicando  que  se  han  llevado  a  cabo  los  tratamientos  de 
desinsectación  y  desratización  en  las  trapas  del  alcantarillado  de  todo  el  grupo  (  73 
trapas). Comunican en su informe, que realizarán un seguimiento del tratamiento en el 
plazo de un mes.

Cabe destacar que mientras no se tomen medidas higiénico- sanitarias en los 
solares de las proximidades no se van a solucionar los problemas con roedores.

    SEGURIDAD CIUDADANA

Dña. Mº JESÚS GARRIDO MOYA
  

Visto el ruego de fecha 27 de junio de 2022 relativo a que en el campo de fútbol 
del Perpetuo Socorro, los fines de semana, se celebran cultos religiosos,

Se  informa  que  puestos  en  contacto  con  el  presidente  de  la  asociación  de 
vecinos del grupo Perpetuo Socorro, nos manifiesta que no es conocedor de que realicen 
actos religiosos en el campo de fútbol. 

Por otra parte, la Policía Local se entrevista con el responsable del campo de 
fútbol del grupo Perpetuo Socorro el  cual manifiesta que no se realizan habitualmente 
actos religiosos en los campos, ahora bien, de forma excepcional, y previa comunicación 
al Patronato de Deportes, el día 19 de junio de 20:00 a 22:00 horas, se realizó un acto 
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religiosos dado que donde habitualmente lo hacen es un lugar cerrado. Se reunieron unas 
50 personas y a las 22:00 horas quedo todo limpio y recogido.

 

 3º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No existiendo  ningún  asunto  de  Despacho  Extraordinario,  se  pasa  al  punto 
siguiente del orden del día.

          4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

     DÑA. M.ª ISABEL GRANERO MOYA

         Informa al respecto de la reclamación de gran cantidad de cucarachas en la zona 
de Juan Ramón Jimenez y Calle Onda, por lo que considera se debería ir a fumigar dicha 
zona.

AA.VV. LA ADUANA -GRUPO LOURDES

    Solicita el cambio de las placas de las calles del Grupo Lourdes, ya que son de 
las antiguas de latón y están muy estropeadas.

D. MANUEL PEQUEROLES BELMONTE

El Sr. Pegueroles, comenta que en la zona del Desierto de las Palmas número 5 
(aproximadamente-zona Guardería Biberons), enmedio de los dos carriles hay un agujero, 
que se debería de arreglar en breve para evitar posibles accidentes. La Sra. Puerta, le 
comenta que no depende del Ayuntamiento ya que es de Iberdrola, se le ha reclamado en 
varios ocasiones, siendo hoy mismo una de ellas.

 DÑA. MARIA JESUS GARRIDO MOYA

 Comenta que han cortado las hierbas del solar del ambulatorio pero cree que 
sería  interesante  retirar  todos  los  restos  ya  que  con  este  calor  podrían  haber  algún 
incendio.

Reitera la petición de que se deberían de anclar los contenedores situados en 
la Calle Larga porque con el aire se mueven , pero solo anclaron uno, deberían de hacerlo 
en todos.

AA.VV. SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

También solicita el cambio de las placas de las calles del Grupo Lourdes, ya 
que son de las antiguas de latón y están muy estropeadas

Solicita  la  limpieza de las hierbas que hay en los caminos vecinales  en la 
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estrada del barrio, 
También hay mucha maleza en la entrada del barrio que invade el camino.
Comunica el Sr. Ramos que limpiaron el solar municipal situado en la parte 

derecha de la entrada al barrio al pero no limpiaron todo el linde con el vecino.
Insisten en la  necesidad de la  limpieza de la  acequia,  ya que además los 

vecinos están molestos por ello.
Insisten en la necesidad de limpiar el barrio ya que desde antes de finales de 

junio no han vuelto a pasar. 
Parece  ser  que  existe  un  problema  con  las  zonas  de  limpieza  de  los 

barrenderos, ya que parece ser que hay uno que limpia el Camino Roquetes hasta el 
desguace y del otro lado del puente se quejan, entonces deberían de aclarar los límites.

Solicitan que se controle  más la  limpieza de los contenedores  de vidrio,  a 
veces esta varios días completamente lleno, en estos momentos se encuentra vacío, pero 
consideran que se debería de controlar mas el vaciado, para evitar que los vecinos dejen 
el cristal en el suelo al lado del contenedor.

Comenta que al lado de la autovía hay una morera  que invade la carretera y 
el vecino que corto las hierbas no la ha quitado, también hay un árbol en el puente al girar 
por la carretera hacia el camino Fadrell.

Y  siendo  las  veinte  horas  y  treinta  minutos  de  la  fecha  indicada  en  el 
encabezamiento, por no haber más asuntos que tratar, el señora Presidenta levanta la 
sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente 
acta que firmo junto con la Sra Presidenta de la Junta  Municipal de Distrito SUR
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

Núm. d’acta 06 / 2022

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 25 - juliol - 2022

Hora d’inici / fi 20:00 h - 20:30 h

Lloc Tinència d’Alcaldia Sud

         ASSISTENTS:

 PRESIDENTA 

SRA. PATRICIA PUERTA BARBERÁ

VICEPRESIDENTA

SRA. M.ª JESÚS GARRIDO MOYA

VOCALS

Regidora designada per grups polítics

SRA. M.ª ISABEL GRANERO MOYA Grup polític PSOE

Veïnat designat per grups polítics

SR. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grup polític PSOE

Persones designades per Alcaldia

SRA. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Representants d’associacions de veïns

SR. ALBERTO RAMOS RENAU AV SANT JAUME

SR. JOSÉ OSCAR SÁNCHEZ RAMOS AV LA ADUANA

Representants de les AMPA

SR. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA  CEIP  ANTONIO  ARMELLES 
DOMÉNECH
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SECRETÀRIA

SRA. ELISABETH BREVA ALMERICH 

EXCUSEN L’ASSISTÈNCIA

Sr. Manel Josep Estrada Melià  

 NO HI ASSISTEIXEN

 Sr. Miguel Ángel Guillamón Naches

 Sr. José L. Gómez Sánchez

 Sra. Estefanía García Gómez

 Sra. Isabel Cebrián Gómez

Ordre del dia

1r - Aprovació, si és procedent, de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta 
de Districte Sud de data 30 de maig de 2022

2n - Informe de la presidenta

3r - Despatx extraordinari

4t - Precs i preguntes

En  la  Tinència  d'Alcaldia  Sud,  al  carrer  Ricard  Català,  cantó  amb  Joaquín 
Marqués, quan són les 20:00 del dia 25 de juliol de dos mil vint-i-dos, sota la presidència 
de la Il·lma. Senyora Patricia Puerta Barberá, tinent d'Alcaldia, es reuneixen els senyors i 
les senyores dalt assenyalats a fi de celebrar la sessió ordinària de la Junta Municipal de 
Districte Sud, amb la meua assistència com a secretària delegada de la Junta per a donar 
fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència, la presidència procedeix a iniciar la sessió 
passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia. 
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1r -  APROVACIÓ, SI  ESCAU, DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA DE LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 30 DE MAIG 
DE 2022 

Com que no existeixen objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió ordinària, 
celebrada el dia 30 de maig de 2022, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2n - INFORME DE LA PRESIDENTA

 La presidenta informa de les respostes comunicades pels distints departaments:

  SALUT PÚBLICA

  

     AV SANT JAUME - GRUP ROQUETES

En relació  amb l’NRI  de  data  1  d'abril  de  2022,  en  la  qual  es  trasllada  la 
sol·licitud realitzada en la sessió ordinària celebrada pel Consell Municipal del Districte 
Sud el passat 29 de març de 2022, en la qual s'adverteix de la presència de rosegadors 
en el grup Roquetes, es comunica que:

Des de la  Unitat  de Salut  Pública  es  va avisar  l'empresa de desratització  i 
desinsectació  GPM  per  a  la  realització  dels  tractaments  pertinents  i  es  va  sol·licitar 
l’informe de les actuacions realitzades.

En data 30 de maig de 2022 es rep l’informe de l'empresa adjudicatària  de 
tractament  de  plagues  en  què  s’indica  que  s'han  dut  a  terme  els  tractaments  de 
desinsectació i  desratització en les trapes del clavegueram de tot el grup (73 trapes). 
Comuniquen en el seu informe que realitzaran un seguiment del tractament en el termini 
d'un mes.

Cal destacar que mentre no es prenguen mesures higienicosanitàries en els 
solars de les proximitats no se solucionaran els problemes amb els rosegadors.

    SEGURETAT CIUTADANA

M.ª JESÚS GARRIDO MOYA
  

Vist el prec de data 27 de juny de 2022 relatiu al fet que en el camp de futbol del 
Perpetu Socors se celebren cultes religiosos durant els caps de setmana.

S'informa que, posats en contacte amb el president de l'associació de veïns del 
grup  Perpetu  Socors,  aquest  manifesta  que  no  és  coneixedor  que  es  realitzen  actes 
religiosos en el camp de futbol. 

D'altra banda, la Policia Local s'entrevista amb el responsable del camp de futbol 
del  grup  Perpetu  Socors,  el  qual  manifesta  que  no  es  realitzen  habitualment  actes 
religiosos en els camps, ara bé, de manera excepcional, i amb la comunicació prèvia al 
Patronat d'Esports,  el  dia 19 de juny,  de 20:00 a 22:00 hores, es va realitzar un acte 
religiós,  atés  que,  on  habitualment  el  fan,  és  un  lloc  tancat.  Es  van  reunir  unes  50 
persones i, a les 22:00 hores, va quedar tot net i recollit.
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 3r - DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi  ha cap assumpte de despatx extraordinari,  es passa al  punt 
següent de l'ordre del dia.

          4t - PRECS I PREGUNTES

     M.ª ISABEL GRANERO MOYA

         Informa en referència a la reclamació de gran quantitat de paneroles en la zona 
de Juan Ramón Jiménez i al carrer Onda, per la qual cosa considera que s'hauria d'anar a 
fumigar aquesta zona.

AV LA ADUANA - GRUP LOURDES

    Sol·licita el canvi de les plaques dels carrers del grup Lourdes, ja que són de les 
antigues de llautó i estan fetes malbé.

MANUEL PEGUEROLES BELMONTE

El Sr. Pegueroles comenta que en la zona del Desert de les Palmes, número 5 
(aproximadament - zona Guarderia Biberons), enmig dels dos carrils hi ha un forat, que 
s’hauria d’arreglar en breu per a evitar possibles accidents. La Sra. Puerta comenta que no 
depén de l’Ajuntament, ja que és d’Iberdrola, que se li ha reclamat en diverses ocasiones i 
que hui mateix és una d’aquestes.

 MARÍA JESÚS GARRIDO MOYA

 Comenta que han tallat les herbes del solar de l'ambulatori, però creu que seria 
interessant retirar totes les restes, ja que amb aquesta calor podria haver-hi algun incendi.

Reitera la petició que s'haurien d'ancorar els contenidors situats al carrer Llarg 
perquè amb l'aire es mouen, però només en van ancorar un. Haurien de fer-ho en tots.

AV SANT JAUME – GRUP ROQUETES

També sol·licita el canvi de les plaques dels carrers del grup Lourdes, ja que 
són de les antigues de llautó i estan fetes malbé.

Sol·licita la neteja de les herbes que hi ha en els camins veïnals en l’entrada 
del barri.

També hi  ha molta mala herba en l'entrada del  barri  que envaeix  el  camí. 
Comunica el  Sr.  Ramos que van netejar  el  solar  municipal  situat  en la  part  dreta de 
l'entrada al barri, però no van netejar tot el marge amb el veí.
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Insisteixen en la necessitat de la neteja de la séquia, ja que, a més, els veïns 
estan molestos per això.

Insisteixen en la necessitat de netejar el barri, ja que des d'abans de finals de 
juny no han tornat a passar. 

Sembla que existeix un problema amb les zones de neteja dels agranadors, ja 
que sembla que n’hi ha un que neteja el camí Roquetes fins al desballestador i, de l'altre 
costat del pont, es queixen, per la qual cosa caldria aclarir els límits.

Sol·liciten que es controle més la neteja dels contenidors de vidre, ja que a 
vegades estan diversos dies completament plens.  En aquests moments es troba buit, 
però consideren que s'hauria de controlar més el buidatge, per a evitar que els veïns 
deixen el vidre en terra al costat del contenidor.

Comenta que al costat de l'autovia hi ha una morera que envaeix la carretera i 
que el veí que talla les herbes no l'ha llevada. També hi ha un arbre en el pont en girar 
per la carretera cap al camí Fadrell.

I  quan  són  les  vint  hores  i  trenta  minuts  de  la  data  indicada  en 
l'encapçalament, com que no hi ha més assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, 
de la qual cosa, com a secretària, done fe i, per a deixar-ne constància, alce la present 
acta, que signe junt amb la presidenta de la Junta Municipal de Districte Sud.
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En cas de contindre este document dades 
de caràcter personal objecte de protecció, 
estos es troben omesos o substituïts per 
asteriscos  (*)  o  per  PARTICULAR,  en 
compliment  de la  Llei  Orgànica 15/1999, 
de  13  de  desembre,  de  Protecció  de 
Dades de Caràcter Personal. 

En caso de contener este documento datos 
de carácter  personal  objeto de protección, 
estos se encuentran omitidos o sustituidos 
por  asteriscos (*)  o  por  PARTICULAR, en 
cumplimiento  de la Ley Orgánica 15/1999, 
de 13 de diciembre, de Protección de Datos 
de Carácter Personal. 
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